
Besluitenlijst Raad Eemnes
Datum 25-09-2023
Tijd 20:00 - 22:30
Locatie BEL-kantoor, Raadzaal 0.26
Voorzitter R. van Benthem
Griffier A.H. de Graaf-Gerrits
Aanwezig N. Bunt (CDA), P. Seldenrijk (CDA), R. van Schaik (CDA), E. Schade (VVD), 

M. van der Linde-Eggenkamp (VVD), M. van den Brink (PvdA), M. 
Overbeeke (PvdA), P. Defferding (D66), R. Kouwenhoven (DB), M.C.A. 
Riemens (DB), B.O. Pouw (DB), R. Raben (DB)
Wethouders Reijn, Ten Have, Havinga-De Jong

01 Opening
Afwezig is Jan de Zeeuw (DB)

02 Vaststellen agenda
6.05 Aanvullen saldo starterslening SVN wordt hamerstuk i.v.m. aanleveren 
beantwoording technische vragen.
05.05 Integraal veiligheids plan D66 stelt voor het van de agenda af te halen 
nog niet rijp voor behandeling in de raad. De fracties van DB, D66, VVD, CDA 
stemmen hier mee in, PvdA vindt het niet nodig. Voorstel wordt van de agenda 
afgevoerd.

03 Vaststellen besluitenlijst d.d. 10 juli & 4 september 2023
Geen wijzigingsvoorstellen ingediend. Besluitenlijsten worden vastgesteld.

04 Vragenhalfuur
Schriftelijke vragen CDA Tiny Houses, geen aanvullende vragen.
Schriftelijke vragen PvdA Klimaatroute. Graag Eemnes Energie betrekken bij 
de uitvoering. Wethouder geeft aan dit te doen.
Vragen voor het vragenhalfuur CDA “als het lukt met zon”
Wethouder Ten Have beantwoordt de vragen. Belangrijk dat wij een integrale 
afweging maken van zon en wind.
PvdA & DB geven nog aanvullende opmerkingen o.a. integrale aanpak.
Wethouder Ten Have geeft aan eind november de adviezen vanuit het 
burgerforum en dan kunnen we er uitgebreid over spreken en de juiste 
afweging te maken.

05 Hamerstukken

05.01 Raadsbesluit Verordening leningregeling astbestdaken - EMS
Conform

05.02 Partiële herziening bestemmingsplan Hilt



Conform
05.03 Bedrijfswoning Rijksweg 7 loskoppelen van Agrarisch bedrijf Rijksweg 9 

en een woonbestemming toekennen 
Conform

05.04 Beschikbaar stellen budget voor vernieuwing gemeentelijke website
Conform

05.05 Integraal veiligheidsplan Eemnes 2023 – 2026
Afgevoerd van de agenda

06.05 Aanvullen saldo starterslening SVn
Hamerstuk  Nog laten weten welk bedrag er nog in zit? 
Conform

06 Bespreekstukken

06.01 Aanpassing verordening duurzaamheidslening
DB had verwacht dat er een duidelijker omschrijving zou komen bij artikel 8 lid 
B (wanneer de lening niet verstrekt wordt)
D66 idem.
Wethouder geeft aan dat er een gewijzigde verordening staat bij de stukken. 
Komt een toelichting bij de publicatie bij artikel 8 lid b.
Voorstel wordt unaniem vastgesteld.

06.02 HOV en reconstructie oostelijke aansluiting A27 Eemnes (Zuidersingel)
Amendement CDA :
Wij stellen voor om beslispunt 2 in het concept raadsbesluit onderstaande 
zinsnede te schrappen:
“ € 1.179.000 te onttrekken uit Reserve Bovenwijkse Voorziening ten bedrage 
van € 978.000”.

Daarmee zal de voorgestelde tekst bij beslispunt 2 zijn;
Uit de Reserve Projecten ten bedrage van € 201.000 storten in de Reserve 
kapitaallasten.
VVD fantastisch voorstel, het is wat het is dat het nu duurder is. Kan 
instemmen met het voorstel, wacht reactie college af op het amendement.
PvdA het voorstel is een goede gedachte, niet fijn dat het fors duurder wordt. 
Aangaande het amendement is men van mening dat hier de reserve 
bovenwijks voor gebruikt kan worden.
D66 goed voorstel, invloed van buitenaf dat het nu duurder wordt. Er is dekking 
voor vanuit een voorziening en het voorstel zoals het voorligt is goed. Wacht 
reactie college af op het amendement.
DB kan instemmen met het voorstel, blij dat het er nu echt van gaat komen. 
Tijdens de commissie is goed uitgelegd waar de meerkosten vandaan komen. 
Het potje bovenwijks is steeds voor andere zaken leeggehaald terwijl de 
gelden bestemd waren voor de Zuidpolder. Kan de portefeuillehouder 
aangeven als je dit uit de begroting haalt wat het gaat kosten aan 
kapitaallasten.
Wethouder Reijn geeft aan waar het aan ligt dat er vertraging is opgelopen, dat 
lag niet aan de ambtelijke inzet maar allerlei andere noodzakelijke 
onderzoeken.



Het college ontraad het amendement omdat de gelden vorig jaar in de 
begroting al zijn “uitgegeven”  door de raad en niet nog beschikbaar zijn via de 
zomernota. De pot bovenwijkse voorzieningen kan hier voor gebruikt worden. 
Men probeert de ontsluiting Zuidersingel via de Eikenlaan in stukjes op te 
knippen o.a. door middel van het aanvragen van subsidies.
Burgemeester Van Benthem geeft aan wat de kapitaallasten ongeveer per jaar 
zullen zijn.
CDA dank voor de toelichting en het voorrekenen van de kapitaallasten.
Kunnen we ook amendement aannemen en dan bij de begroting 2024 geld 
vrijmaken. Haal het voor nu uit de kapitaallasten, wil graag voor nu het potje 
Bovenwijkse voorzieningen in stand houden.
VVD, PvdA, D66, DB voor het voorstel en tegen het amendement 
(amendement wordt verworpen).
DB burgemeester heeft aangegeven in de commissie dat hij wel een voorstel 
wil schrijven hoe het potje bovenwijkse voorzieningen weer gevuld kan worden.
Wethouder Reijn beantwoord nog de laatste vragen.
Voorstel wordt aangenomen met stemverklaring van het CDA dat men 
instemt met de uitvoering van het voorstel maar tegen de dekking.

06.03 Wijzigingsbesluit WGR AVU
VVD instemming, GAD gaat verder met nascheiding. Gaat de AVU ook die 
kant op? 
Overige fracties zijn akkoord.
Wethouder Ten Have geeft aan dat men in 2024 met een evaluatie komt en zal 
dit ook in worden meegenomen.
Voorstel wordt unaniem aangenomen

06.04 Gemeenschappelijke regeling Rekenkamer
Geen vragen, unaniem vastgesteld.

07 Sluiting 20.50 uur openbare gedeelte.

Vastgesteld in de openbare vergadering van 30 oktober 2023.

A.H. de Graaf-Gerrits R. van Benthem RA
Griffier Voorzitter


